
Protokoll från årsmöte den 29 Sept 2024 kl 15.00

1. Mötet förklarades öppnat

2. Val av ordförande för stämman
Sargon Suberkli valdes till stämmans ordförande

3. Val av sekreterare för stämman
Karin Mäntymäki valdes till stämmans sekreterare

4. Val av två justeringsmän
Christian Recknagel och Hanna Lindgren Gran valdes till justeringsmän för
stämman

5. Styrelsens och revisorernas berättelser
Peter redogjorde för revisorns berättelse samt redogjorde för föreningens
verksamhet under 2023/24

6. Ansvarsfrihet för styrelsen
Stämman gav ansvarsfrihet för styrelsen

7. Inkomna motioner från medlemmar
Inga motioner hade inkommit till stämman

8. Ersättning till styrelsen och revisorerna
Stämman beslutade enligt styrelsens förslag - att ersättningen för styrelsen



eller revisorerna fortsätter att vara 0 kr

9. Styrelsens förslag på budget samt årsavgift
Budgeten föredrogs med förslaget att årsavgiften ska höjas med 500kr till
3700 kr per år pg a ökade kostnader för i princip alla tjänster vi köper, och
framförallt snöskottning. Vi behöver även ta höjd för detta i
underhållningsplanen som togs fram för många år sedan och som inte
justerats för senaste årens prisökningar.
Styrelsen föreslår också att vi ökar avsättningen till 100 000kr av årets
resultat till reparationsfonden för framtida underhåll av våra vägar
Stämman beslutade enligt styrelsens förslag.

10.Val av styrelse
3 nya ordinarie ledamöter valdes på 2 år
Karin Mäntymäki, Söderby torgs alle 42
Shabab Shahinfar, Kokerskestigen 19
Sam Gargis, Söderby torgs alle 43

2 nya suppleanter valdes på 1 år
Mirna Ma Ike, Söderby torgs alle 54
Miguel Mikhe, Eldarstigen 2

Val av ordförande på 1 år
Sargon Suberkli, Kuskstigen 7, valdes till att fortsätta som ordförande
ytterligare ett år

11.Val av revisor och revisorssuppleant
Robert Bäck och Johan Sindahl valdes till revisor respektive
revisorssuppleant

12.Val av valberedning
Magnus Eriksson och Stefan Weidensjö valdes på nytt till valberedning för



nästa år

13.Övriga frågor
- Vi ska uppdatera underhållsplanen sen lägger vi ut den på hemsidan
- Christian Recknagel lyfte att flera av de andra samfälligheterna i området
har börjat undersöka med kommunen om man inte kan göra något med de
sk "Kapellet". Bra om vi också kan ligga på. Christian skulle se om han
kunde få fram kontakter till de andra samfälligheterna.
- togs upp att Boulbanan har för hårt grus och kanske borde bytas. Bra om
de som använder boulbanan tar fram ett förslag på vad som behöver göras
så kan vi se om det ryms i det löpande underhållet.

Stämmoprotokollet kommer att hållas tillgängligt på Portvaktens hemsida.
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Christian Recknagel, Justeringsman

Karin Mäntymäki, Sekreterare
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Hanna Lindgren Grah, Justeringsman


